

1987-639, dated March 27, 1987, approving same.—Sessional Paper No. 332-362.

Summaries of the Corporate Plan for 1987-88 to 1991-92 and the Capital and Operating Budgets for 1987-88 of the Cape Breton Development Corporation, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 332-363.

The Honourable Senator Frith for the Honourable the Speaker, Chairman of the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration, tabled the Fifteenth Report of the said Committee (schedule of authorized salary revisions for certain Senate positions, effective 1st April, 1987, approved by the Committee on 21st May, 1987).—Sessional Paper No. 332-364.

With leave of the Senate,
The Honourable Senator Sinclair moved, seconded by the Honourable Senator Stewart (*Antigonish-Guysborough*):

That the Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce have power to sit at three thirty o'clock in the afternoon today, even though the Senate may then be sitting, and that Rule 76(4) be suspended in relation thereto.

After debate, and—

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Ordered, That Motion No. 3 standing in the name of the Honourable Senator Sinclair be brought forward.

The Honourable Senator Sinclair moved, seconded by the Honourable Senator van Roggen:

That the Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce be authorized to study and report upon tax reform in Canada, or any matter relating thereto; and

That the Committee submit its report no later than 29th February, 1988.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

With leave of the Senate,
The Honourable Senator Doody moved, seconded by the Honourable Senator Murray, P.C.:

That the Standing Senate Committee on Foreign Affairs be discharged from considering the Bill S-9, An Act relating to the forgiveness of debts incurred or assumed in respect of certain official development assistance loans made by the Govern-

décret C.P. 1987-639, en date du 27 mars 1987, approuvant ledit plan d'entreprise.- -Document parlementaire n° 332-362.

Résumé du plan d'entreprise de la Société de développement du Cap-Breton pour 1987-1988 à 1991-1992, ainsi que des budgets d'investissement et de fonctionnement pour 1987-1988, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 332-363.

L'honorable sénateur Frith, au nom de l'honorable Président, du Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration, dépose le quinzième rapport de ce Comité (liste des révisions de traitements autorisées pour certains postes du Sénat, à compter du 1^{er} avril 1987, et approuvées par le Comité le 21 mai 1987).—Document parlementaire n° 332-364.

Avec la permission du Sénat,
L'honorable sénateur Sinclair propose, appuyé par l'honorable sénateur Stewart (*Antigonish-Guysborough*),

Que le Comité sénatorial permanent des banques et du commerce soit autorisé à siéger à quinze heures trente aujourd'hui, même si le Sénat siège à ce moment-là, et que l'application de l'article 76(4) du Règlement soit suspendue à cet égard.

Après débat,

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Ordonné: Que la motion n° 3 inscrite au nom de l'honorable sénateur Sinclair soit avancée.

Avec la permission du Sénat,
L'honorable sénateur Sinclair propose, appuyé par l'honorable sénateur van Roggen,

Que le Comité sénatorial permanent des banques et du commerce soit autorisé à étudier la réforme fiscale au Canada, ou toute question s'y rattachant; et

Que le Comité fasse rapport au plus tard le 29 février 1988.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Avec la permission du Sénat,
L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Murray, C.P.,

Que le Comité sénatorial permanent des affaires étrangères soit dispensé de l'étude du Projet de loi S-9, Loi prévoyant la remise de la dette liée à l'aide publique au développement relativement à certains prêts consentis par le gouvernement du